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PROTOKOLL 
MØTE NR.  1/2019 
Dato/sted:   23.01.2019 kl 10-14, Helsesenteret Overhalla 
Deltakere  Bente Eidesmo, Arne Bangstad, Sigrid Angen, Nina Øie Devik, 

Marit Perdersen, Gørhill Skogseth Andreassen, Endre Mølsleth, 
Liv Brønstad, Eyvind Gartland, Edith B Valfridsson 

Forfall: Bernt Harald Opdahl, Solveig Slyngstad, Macumbe Abe’a 
Eninga, Ivar Kvalø 

Vara:  
Andre:  
 
 

SAK NR. BEHANDLING KONKLUSJON 
1.Helseplattformen – 
prosjektorganisering 
 
v/ Bente Eidesmo og 
Arne Bangstad 

Forhandlinger med 
leverandør pågår 
fortsatt. Forventning om 
signering fra HFT rundt 
1. februar. Trondheim 
kommune har sin 
behandling av saken i 
bystyret 25. april.  
 
Bente orienterer om 
utvelgelse og oppstart 
konsensusgrupper. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kommunene må fortsette sitt arbeide. Kick off er 
gjennomført med godt oppmøte. Nå pågår arbeid 
rundt pasientforløp i den enkelte kommune.  
Regionrådet har fått orientering fra Tor Erling Evjen.  
Regionrådet er orientert om Helseplattformen av 
Bente Eidesmo oktober 2018, samt i morgen 24. 
januar. 
 
 
Hvordan arbeide videre med journalløsning i EPIC? 
Det er avklart at det skal være en beslutningsstruktur 
gjennom opprettelse av konsensusgrupper.  
 
Konsensusgruppen skal være med å bistå Epic med å 
ta avgjørelser for oppbyggingen av journalsystemet. 
Fag – arbeidsflyt – samhandling – styringsdata. 
Arbeidsmengde mellom 5-40 % ressurs. 
Viktig at alle kommuner har med seg minst en 
representant i en konsensusgruppe. Kommunene 
viser til sine representanter. (Bente skriver inn 
kommunenes representanter i eget dokument.) 
Endelig avgjørelse på deltagelse i gruppene 25.01.19. 
Ikke alle Namdalskommunene deltar på møtet i dag. 
Alle kommunene ble oppfordret til å komme med 
innspill på navn i forkant hvis man ikke kunne 
komme på møtet i dag. Det er ikke mottatt. Møtet 
oppfordrer kommuner som ikke deltar i dag om å 
stille med representant slik at vi får lik fordeling.  
Marit kontakter Vikna, Arne kontakter Leka, Eyvind 
kontakter Namsskogan.  
 
Alle kommuner kommer med innspill til et alternativ 
nr 2 ifht annen kandidat / gruppe. 
 
25.02: Opplæring av medlemmer i konsensusgrupper. 
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Arne informerer: 
 
 
 

(Usikkert ennå ifht sted for opplæring. Det 
påberegnes møter på skype) 
Hver kommune må dekke kostnadene for sin 
deltager.  
Ev felles søknad til fylkesmannen for å dekke opp for 
midler? 
 
Neste møte 20.02.19 skal helseledernettverket gi våre 
tilbakemeldinger på pasientforløp via questback. 
 
Våre kommuners modenhet i forhold til oppstart 
Helseplattformen: Diskusjon ifht 
prosjektorganisering.  
Trondheim kommune anbefaler KS læring ifht 
opplæring / dele informasjon til ansatte / involverte. 
Dette er noe vi kommunene må ta stilling til om vi 
ønsker å innføre hos oss.  

2. Opprettelser av 
fagnettverk i Namdalen 

Viser til mail fra Sigrid 
Angen, 12.12.19. 

Året 2019 brukes til å finne ut hvordan vi vil ha det 
fremover. Nåværende nettverk pågår, vi som 
helseledere må under året få med oss innspill på 
hvilke nettverk fungerer / fungerer ikke. Vi kan 
komme med innspill på hvilke endringer som må tas.  

3. Akuttmedisinsk utstyr 
– skal det være felles for 
alle eller individuelle 
tilpasninger 

Innspill fra Sigrid 
Angen. 

Kommunene er ulike, og utstyr varierer.  
Spørsmål om det skal være lik utrustning på legevakt 
i kommunene tas med til SU LINA. LINA / Indre 
Namdal legevakt/ daglegevakt. Ivar Kvalø og Morten 
Sommer bes ta med spørsmålet til møtet i SU LINA 
uke 5.  

4.  Planlegging av møte 
20. mars 
(Helseplattformen) 

Orienteringsmøte 
Helseplattformen. 

Deltagere: Helseledernettverket. 
Bente og Arne vil senere informerer om agenda.  
Bente utfordrer rådmenn ifht når sak Helseplattform 
skal behandles i det enkelte kommunestyre. Rådmenn 
utfordres også til hvem som skal delta 20. mars.  
 

5. Eventuelt 
 

   

- Felles lagring referat? 
 

Felles plattform hadde 
vært ideelt.  

Bente spør rådmannsutvalget om hvor felles 
dokumenter lagres pr nå.  

- Fordeling kostnader? 
 

Helseledernettverkets 
møter er foreslått å bli 
holdt i Grong, 
Overhalla, Namsos. 
Vertskommunen vil stå 
for bevertning.  

Helseledernettverket er enige i at kostnader fordeles 
slik. 

- Samarbeidsmøte med 
universitet Nord  
 

Tirsdag 5. februar 
Universitet Nord, 
campus Stjørdal.  

Dette er et møte initiert fra KS. Medlemmer fra 
Universitet Nord kommer tilreisende, møtet lagt til 
Stjørdal. Viktig med deltagelse. Det stiller en 
representant fra Indre, Midtre, Ytre Namdal som 
stiller som et samlet Namdalen. Det anbefales 
formøte i forkant av møtet. Eva Fiskum bes om å ta 
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oppmannsrolle for representantene fra Namdalen.  
Namdalsrepresentantene bes om å løfte frem: 
desentraliserte tilbud, fleksibilitet i organisering av 
praksis. (viser til utfordring med gruppepraksis.) 
Fleksibilitet ifht delte veilederroller. Utfordrende for 
kommunene å ha ansatte med veilederutdanning.  

-Status VINA 
 

 Prosjektleder er pr i dag ikke i arbeid. Usikkerhet ifht 
om dette medfører forsinkelser i prosjektet. Møtet i 
styringsgruppa ble avlyst. Leder for styringsgruppa er 
sykemeldt.  
Veiledende kunngjøring ligger ute.  
Konkurransegrunnlaget er ukjent.  
Edith sender mail til Liv Elden Djokoto 23.januar der 
det bes om status fremdrift VINA. Helseledere 
kopimottakere. Opprinnelig var planen at utkast til 
konkurransegrunnlag skulle foreligge arbeidsgruppe 
til den 4. januar. Den har ikke kommet.  
 

- Innspill til tema 
kommunegruppenettverk 
5 mars  
Helseledersamling 24 og 
25 april 
 

I kommunegruppe-
nettverket deltar en 
representant fra indre, 
midtre og ytre namdal.  

Innspill kommunegruppenettverk: 
- Invitere ny ansatt Jonas Sjømæling til 

Helseledernettverket. Ønske om samarbeid.  
- Hvilken arbeidsbeskrivelse foreligger? Er den 

i samsvar med helseledernettverket i 
Namdalens ønsker? 

 
Innspill til helseledersamling: 

- Hvordan samhandle godt tverrsektorielt? 
- Orientering om stafettlogg (verktøy) som 

metode (BTI, bedre tverrfaglig innsats) 
Brukes i Ytre og Midtre Namdal sammen med 
barnevern. Tema sammen med oppvekst. 

- Tema barne- og ungdomspsykiatri/skole (ev 
oppdatering fra tidligere nedsatt 
arbeidsgruppe) 

- Helseplattformen (tema helseledersamlinga) 
- Brukerundersøkelser  - hva gjøres i 

kommunene? Få frem gode eksempler. 
-  

-Brukerundersøkelser 
v/Bente 

Overhalla har brukt 
«bedre kommune» 
Hva gjør andre 
kommuner? 

Nye Namsos legger brukerundersøkelser litt på is nå. 
Osen har brukt «Bedre kommune» på pleie og 
omsorgstjenester. Det foreligger ulike varianter, 
enkel / mer avansert. Enkelte kommuner benytter 
brukerundersøkelser hver annet år. I «bedre 
kommune» kan man sammenligne seg med andre 
kommuner. Nærøy har laget egne skjema. Ser at det 
må være enkle skjema. Postkasser på flere steder der 
man kan gi sine tilbakemeldinger.   
Overhalla har benyttet «Bruker spør bruker» 
(Dybdeintervju) 

Namdalrehabilitering Første møte i 
arbeidsgruppe er 

Neste møte i februar. Forslag til eierstruktur og 
betalingsmodell skal legges frem. 



Helseledernettverk Namdalen 
Side 4 av 4

gjennomført. Helseledernettverket ønsker å få orientering etter 
arbeidsgruppens neste møte.  

Neste møte 20.februar, 
Namsos. 

   

Ref. Edith Valfridsson   


